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Miután az ezt megelőző időszakra nem készítettem beszámolót (és bár a Választmány az ismételt 

szóbeli beszámolómat elfogadta) szeretnék néhány szót erről az időszakról is ejteni. A szorgalmi 

időszak vége rendkívül alkalmas lett volna a HÖK-ös képzésekkel kapcsolatos tevékenységekre, 

azonban elsősorban a LEN kapcsán létrejött kritikus helyzet miatt a minimálison túl nem tudtam sokat 

nyújtani. A bevonó/önképző hétvége sikerrel lezajlott, ezen a bevonandóknak szekciót vezettem a 

hétvége során a szokásos bevonós témákkal (HÖK kialakulás, alapfeladatok, Egyetem működés, 

felépítés, döntéshozás stb.) 

Ezt követően a vizsgaidőszak következett, ami kevéssé alkalmas az effajta munkára, azonban a 

vizsgaidőszak végére tervezek az előző félév végén megvalósulthoz hasonló képzést, a tanulmányin túl 

szocos és általános képzést, erről az érintettek jelentős részével már egyeztettem. 

A rendezvényes téren a LEN-t terveztem mint optimális gyakorló felület, a korábban említettek miatt 

idő hiányában erre sajnos nem kerülhetett sor, ugyanakkor Fannival történt egyeztetés során 

megsürgettem az év eleji rendezvények (Gólyahajó, Gólyabál) koncepcióinak tárgyalását, ami a 

Választmányon napirendre is került. Bár a megbízott személyéről még nem döntött a Választmány, 

mindenképpen egy nagy rendezvényes képzés lesz a két rendezvény köré építve. 

A mentorhétvége lebonyolításán (az állomásvezetésen túl) kevéssé tudtam hozzájárulni a 

szervezéshez, a táborban nagyobb aktivitással tervezet részt venni, erről a Mentorkoordinátorral 

egyeztettem. 

Zárásképpen annyit szeretnék leírni, hogy aki úgy érzi, picit halódik ez a dolog, az tökéletesen jól látja. 

Ez egy új tisztség, tapogatózunk, a vállalt feladatokat korábban is megcsinálták különböző 

tisztségviselők, az ő tehermentesítésük és optimalizálás az elsőszámú cél. A nyár végére mindenképpen 

összefoglalom a tapasztalatokat, hogy ebből milyen módon lehetne valami értelmes dolgot csinálni. 

Lehetséges, hogy az lesz az eredménye, hogy sehogy (más HÖK-be nincs nagyon ilyen), majd kiderül, 

én igyekszem, de ahogy a pályázatomban is írtam, a terület ismeretlen, lehet, hogy az egészből nem 

lehet jól körülhatárolt feladatkört kihozni. Úgy érzem a féléves működésem, ha nem is szolgálta annyira 

a HÖK-öt, mint szerettem volna, káros semmi esetre sem volt. A visszajelzéseket, javaslatokat 

folyamatosan várom, sajnos ilyenből is egyre kevesebb érkezik. 

Köszönöm, hogy időt szakítottál a beszámolóm elolvasására! 
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